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Khall 30.08.2021 § 152
 Rautavaaran kunnan yhdistysavustukset olivat haettavana ajalla 2.6. -

8.8.2021 sähköisellä hakulomakkeella. Yhden hakemuksen kohdalla
hakemuksen lähettäminen ei onnistunut teknisen ongelman vuoksi
määräaikaan mennessä, sillä sama henkilö ei voinut lähettää kahden eri
yhdistyksen hakemusta peräkkäin samalta tietokoneelta (tämä olisi
todennäköisesti edellyttänyt välimuistin tyhjentämistä), josta tieto tuli
kuntaan heti määräajan päättymisen jälkeen. Tämän vuoksi yksi hakemus
on syötetty järjestelmään kunnan toimesta ja ehdotuksena on, että
kyseinen hakemus huomioitaisiin avustuksia jaettaessa.

 Hakemuksia saapui yhteensä kymmenen. Viittä hakemusta pyydettiin
täydentämään liitteiden osalta perjantaihin 20.8.2021 klo 14 mennessä.
Täydennykset saapuivat määräaikaan mennessä.

 Avustusta hakivat seuraavat yhdistykset:
 - Eläkeliitto Rautavaaran yhdistys
 - Kangaslahden Kyläyhdistys ry
 - Rautavaara säätiö
 - Rautavaaran helluntaiseurakunta
 - Rautavaaran Invalidit ry
 - Rautavaaran nuorisosirkus ry
 - Rautavaaran Raiku
 - Rautavaaran Sydänyhdistys ry
 - SPR-Rautavaaran osasto
 - Ylä-Luostan Erämiehet ry

 Kaikki täyttivät avustuksen myöntämisen yleiset ehdot (esim. avustuksen
saajan tulee olla rautavaaralainen rekisteröity yhdistys).

 Avustuksia on arvioitu hyväksyttyjen avustusperiaatteiden mukaisesti eli
toiminnan yleishyödyllisyyden, laajuuden ja vaikuttavuuden perusteella sekä
hakijan taloudellisen tilan perusteella. Arvioinnissa on hyödynnetty
pisteytystä, jonka mukaan pisteitä on jaettu toiminnan aktiivisuuden ja
laajuuden perusteella, onko toiminta tarkoitettu kaikille kuntalaisille/ei
rajattu jäsenistölle, jäsenmäärän perusteella, huomioon on otettu haetun
avustustoiminnan vaikuttavuus kuntalaisille ja kunnan alueella sekä
hakemuksen sisältö ja ylläpitääkö yhdistys toimitiloja.

 Liitteenä on koonti haetuista avustuksista, perusteluista ja ehdotus
myönnettävästä avustuksen määrästä. Avustushakemukset ja pisteytys
kokonaisuudessaan ovat luottamushenkilöiden luettavissa sähköisessa
kokouspalvelussa. Oheismateriaalina on avustusperiaatteet / hakuilmoitus.

 Valmistelija: hallintojohtaja

Kunnanjohtajan sijaisen päätösehdotus:
 Kunnanhallitus päättää



 myöntää avustukset liitteenä olevan jaon mukaisesti. Avustus maksetaan
hakemuksessa ilmoitetuille yhdistyksen tilille.

 Tilikauden päätyttyä avustuksen saajan tulee toimittaa avustuksen
myöntäneelle viranomaiselle toimintakertomus, tilinpäätös sekä tilin- tai
toiminnantarkastuskertomus. Avustusperiaatteiden noudattamatta
jättäminen voi aiheuttaa avustuksen takaisinperinnän.

Päätös:
 Puheenjohtaja kävi läpi toimintamenettelyn ja ehdotti, että kukin yhdistys

käydään läpi yksi kerrallaan vuorotellen. Hallintojohtaja kertoi aluksi yleisiä
asioita avustushausta ja saapuneista hakemuksista sekä pohjaehdotuksen
muodostumista.

 Henri Ruotsalainen ei esteellisenä (Rautavaara säätiön hallituksen jäsenyys)
osallistunut koko pykälän asian käsittelyyn, valmisteluun tai esittelyyn.

Eläkeliitto Rautavaaran yhdistys
 Kunnanhallitus hyväksyi avustusmäärän pohjaehdotuksen mukaisesti.

 Eero Kukkonen ei esteellisenä (Eläkeliitto Rautavaaran hallituksen jäsenyys)
osallistunut käsittelyyn ja päätöksentekoon Eläkeliitto Rautavaaran
yhdistysavustuksen käsittelyn ja päätöksenteon osalta. Kokousta tämän
kohdan osalta johti 1. varapuheenjohtaja Hannele Pursiainen.

 Jorma Korhonen ei esteellisenä Eläkeliitto Rautavaaran hallituksen
hallituksen jäsenyys) osallistunut asian käsittelyyn, valmisteluun tai esittelyyn
Eläkeliitto Rautavaaran yhdistykselle.

Kangaslahden Kyläyhdistys ry
 Keskustelun aikana Harri Niskanen esitti kunnanjohtajan sijaisen

(hallintojohtajan) pohjaehdotuksesta poiketen, että Kangaslahden
kyläyhdistykselle ei myönnetä avustusta esitetyillä perusteilla (avustusta
käytettäisiin ainoastaan rakennuksen ylläpitokuluihin, ei yleishyödylliseen
toimintaan). Matti Ahonen kannatti Harri Niskasen tekemää ehdotusta.

 Puheenjohtajan esityksestä päätettiin suorittaa asiassa kättennostoäänestys
siten, että ne jotka kannattavat kunnanjohtajan sijaisen pohjaehdotusta
äänestävät JAA ja ne, jotka kannattavat Harri Niskasen tekemää
kannatettua päätösehdotusta äänestävät EI.

 Suoritetussa äänestyksessä annettiin 2 JAA -ääntä (Marja-Leena Stenström,
Kirsi Koskelo) ja 5 EI -ääntä (Harri Niskanen, Matti Ahonen, Eero Kukkonen,
Hannele Pursiainen, Riikka Jokinen). Puheenjohtaja totesi äänestyksen
tulokseksi tulleen 2 – 5. 

 Kunnanhallitus päätti siten hyväksyä Harri Niskasen tekemän kannatetun
päätösehdotuksen.

Rautavaara säätiö
 Kunnanhallitus hyväksyi avustusmäärän pohjaehdotuksen mukaisesti.

 Henri Ruotsalainen ei esteellisenä (Rautavaara säätiön hallituksen jäsenyys)
osallistunut koko pykälän asian käsittelyyn, valmisteluun tai esittelyyn.



Rautavaaran helluntaiseurakunta
 Keskustelun aikana Harri Niskanen esitti kunnanjohtajan sijaisen

(hallintojohtajan) pohjaehdotuksesta poiketen, että avustusmäärää
pienennetään 1 000 euroon, sillä avustusta ei myönnetä yhtiövastikkeisiin.
Riikka Jokinen kannatti Harrin Niskasen tekemää ehdotusta.

 Päätettyään keskustelun puheenjohtaja tiedusteli jäseniltä, voidaanko Harri
Niskasen esitys hyväksyä yksimielisesti. Kukaan jäsenistä ei vastustanut
puheenjohtajan esitystä, joten Harri Niskasen esitys tuli kunnanhalllituksen
yksimieliseksi päätökseksi.

 Kunnanhallitus päätti antaa Rautavaaran Helluntaiseurakunnalle
evästyksenä ja toimintaohjeena, että avustusta tulee käyttää muuhun kuin
yhtiövastikkeeseen.

Rautavaaran Invalidit ry
 Kunnanhallitus hyväksyi avustusmäärän pohjaehdotuksen mukaisesti.

Rautavaaran nuorisosirkus ry
 Kunnanhallitus hyväksyi avustusmäärän pohjaehdotuksen mukaisesti.

Rautavaaran Raiku
 Kunnanhallitus hyväksyi avustusmäärän pohjaehdotuksen mukaisesti.

Rautavaaran Sydänyhdistys ry
 Kunnanhallitus hyväksyi avustusmäärän pohjaehdotuksen mukaisesti.

SPR-Rautavaaran osasto
 Kunnanhallitus hyväksyi avustusmäärän pohjaehdotuksen mukaisesti.

 Jukka Korkalainen ei esteellisenä (SPR-Rautavaaran osaston hallituksen
puheenjohtaja).

Ylä-Luostan Erämiehet ry
 Keskustelun aikana Harri Niskanen esitti kunnanjohtajan sijaisen

(hallintojohtajan) pohjaehdotuksesta poiketen, että Ylä-Luostan
metsästysseuralle ei myönnetä avustusta, koska kota ei sijaitse Rautavaaran
alueella. Riikka Jokinen kannatti Harri Niskasen tekemää ehdotusta.

 Päätettyään keskustelun puheenjohtaja tiedusteli jäseniltä, voidaanko Harri
Niskasen esitys hyväksyä yksimielisesti. Kukaan jäsenistä ei vastustanut
puheenjohtajan esitystä, joten Harri Niskasen esitys tuli kunnanhalllituksen
yksimieliseksi päätökseksi.


